
Memorie van antwoord
Aan : de leden van de gemeenteraad
Van : het college van burgemeester en wethouders
Datum : 5 september 2019
Onderwerp : memorie van antwoord bij Raadsvoorstel over het beleefbaar maken van een kasteel
Vraag van : Lokaal+

1.Vraag: Waarom is afgeweken van de afspraak dat de raming van Ben Massop leidend zou zijn?
Antwoord:                                                                                                                                              
Initiatiefnemer dhr. Zijlmans heeft mondeling verzocht om deze raming leidend te laten zijn. Deze afspraak is 
echter nooit gemaakt. Als gemeente zullen we om onze afwegingen goed te kunnen maken van diverse 
opties de ramingen nodig hebben. Deze opties komen ook voort uit overleg met de omgeving. 

2.Vraag: Subsidie en sponsoring zouden uitsluitend aan het fysieke project besteed worden? Waarom is 
daarvan af geweken?
Antwoord:
In onze ogen behoren de opgevoerde subsidiabele kosten allen tot het fysieke deel van het project 
(kasteelmuur, informatiebord en luisterzuil)

3.Vraag:Is er nagedacht om een deel van de kasteelmuur bloot te leggen en af te dekken met een glazen 
plaat zodat hij zichtbaar is?
Antwoord:
Ja. Na de intentieverklaring is door dhr. Zijlmans in augustus 2017 aangegeven dat het idee van een glazen 
plaat nog zou worden afgewogen door de participerende architecten bij het maken van het ontwerp van de 
muur. Aandachtspunten daarbij waren grondwaterpeil, de mate waarin het zicht op de oorspronkelijke muur 
de gewenste beleving kan opwekken en onderhoud. In het door de gemeente ontvangen ontwerp is afgezien 
van een glazen plaat.

4.Vraag:Hoe zorgt het college ervoor dat het totale subsidiebedrag van de provincie kan worden ingezet?
Antwoord:
De subsidie is afhankelijk van de totale kosten van het project en de bijdragen die door de gemeente en 
derden worden gedaan. Het college stelt de raad voor een maximaal bedrag van 30.000 euro ter 
beschikking te stellen aan het project. Uiteraard wordt bekeken hoe zoveel mogelijk kosten binnen de 
subsidie kunnen worden gebracht. 

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Geertruidenberg,

de secretaris, de waarnemend burgemeester,

R.C.J. Nagtzaam J.J. Luteijn
 


